
Van: René Paulssen  
Verzonden: maandag 6 januari 2025 17:01 
Aan: Info <Info@Valkenburg.nl>; griffie <griffie@Valkenburg.nl> 
Onderwerp: Waarschuwing bevolking 
 
Geacht college, geachte gemeenteraad, 
 
Wij mochten nog geen antwoord ontvangen op onderstaande email van meer dan  een maand 
geleden. Zou toch in het noodplan van de gemeente moeten staan hoe de bevolking wordt 
gewaarschuwd voor naderend onheil. Een antwoord zou ons inziens zodoende makkelijk te vinden 
moeten zijn in een noodplan of rampenplan. 
Uit berichten van bewoners lezen we dat ze van gemeente naar waterschap doorgestuurd worden en 
weer terugverwezen voor het afhalen van zandzakken.  
De Geul stijgt weer en veel bewoners zijn terecht ongerust. Vandaar de vraag naar zandzakken Zou u 
ons het bestaande noodplan en/of rampenplan digitaal kunnen toesturen.  
Uiteraard hadden wij graag z.s.m. antwoord op onze vragen: hoe wordt de bevolking gewaarschuwd 
en waar kunnen de inwoners terecht voor zandzakken? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
René Paulssen 
Voorzitter Stichting 
Samen tegen Wateroverlast  
 
 
Brief 2024 306 
 
Op 30 nov 2024 om 16:24 heeft René Paulssen het volgende geschreven: 
 
Geacht college en gemeenteraad, 
 
De watersnoodramp 2021 is alweer bijna 3,5 jaar geleden.  De waarschuwing van de bevolking voor 
de naderende wateroverlast liet heel veel te wensen over of was er helemaal niet. Bewoners boven 
De Kei werden gewaarschuwd door ‘n boa, sommigen via facebook, het gros van de slachtoffers niet. 
In Meerssen werden de inwoners gewaarschuwd via de sirenes.   
 
Tijdige en duidelijke waarschuwing had hier heel veel schade en ellende kunnen voorkomen en zeer 
zeker kunnen beperken. Het Waterschap had aan de gemeente en de veiligheidsregio laten weten 
dat Valkenburg een ongekende hoeveelheid water te verwerken zou krijgen, althans zo stond dat in 
een krantenartikel. 
 
Zoals gesteld, we zijn bijna 3,5 jaar later. 
 
Onze vraag is nu hoe gaat de gemeente de bevolking voortaan waarschuwen voor aankomend 
gevaar. Het early warning systeem van het Waterschap is nog volop in ontwikkeling, maar wij zijn van 
mening dat dit niet afdoende zal zijn. De inwoners zouden op een “algemene” manier gewaarschuwd 
moeten worden door de overheid, zoals bijv. d.m.v. geluidswagens. 
 
Dus onze vraag: Hoe worden de inwoners van Valkenburg aan de Geul vanaf nu gewaarschuwd in het 
kader van naderend gevaar? 
 
Met vriendelijke groet, 



Namens het bestuur, 
 
René Paulssen 
Voorzitter Stichting 
Samen tegen Wateroverlast 
 
 


